
Lidköping

Protokoll vid styrelsemöte torsdag 22 september

Närvarande:
Lennart Isaksson
Lisbeth Jansson
Thomas Karlsson
Inger Ullmarker
Kerstin Friberg
Tore Larsson
Svante Johnsson

1. Mötets öppnande

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes.

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll.

4.   Ekonomi
-ekonomiskt läge i förhållande till budget
Lennart går igenom resultatrapporten. Vi följer i stort sett budget.

-Rapport från möte med hyresvärd fredag 26/8 kl.09.00
Fr.o.m 1/1-2023 höjs hyran med 10.000:- till 114.600:-. För övrigt höjning enl.
tidigare avtal.

5. Wennerbergsgården
- Rapport från ansvarig Tore
Se föregående punkt. Inget övrigt.

6.   Konferenser och möten – inbjudningar och rapporter
-Funktionärsmöte – rapport – ekonomi
Ca. 30 st funktionärer mötte upp på Skogshyddan där det bjöds på smörgåstårta
samt kaffe och kaka i annexet där det också var väldigt vackert dukat. Kostnaden
för detta uppgick till 209:-/person. Deltagarna verkade mycket nöjda.

-Starkare tillsammans. Kerstin lägesrapport
Seniorcenter har mycket aktiviteter som vi skall försöka samordna med och
komplettera istället för att konkurrera. Nils fortsätter också ringa till de äldsta och
stämma av hur de mår och har den hjälp och den kontakt de behöver..

Cafe 15 – Förslag finns att förlägga de nya träffarna till the View till en kostnad
av 50:-/person istället för att vara i Wennerbergsgården som tidigare. Kerstin
Andersson tar upp detta på medlemsmötet 22/9.



-Nya medlemmar-träff-kontakt-planering och datum för kallelse
Inger tar upp detta med Reinhold.

-Värva nya medlemmar-Thomas
Datum och program enligt föregående protokoll.

Tore rapporterar från möte med Yvonne Bergman Lundin på Vuxenskolan.
Om vi vill starta upp en aktivitet i samarbete med Vuxenskolan måste vi
rapportera till henne innan denna startar. Anmälan skall göras på personlig
blankett.
Förslag finns på körledare. Ev. får vi hänvisa till befintliga körer bl.a. på
seniorcenter eftersom man behöver vara ganska många för att starta upp en kör.

7.  PR, annonser, hemsida mm
-Uppdatering av hemsidan – Svante behöver underlag.

8.  Våra aktiviteter.
-Medlemsmöten
22 september – musikquiz med Henry Henrikssen
20 oktober – Jan Malmgren VD för Läcköstiftelsen
17 november – Modevisning

-  Cafe´15 – nytt format?
Se tidigare punkt
.
-  Resekommitte – rapport från Inger
Annica Jaldenius, Jonas Carlander och Bengt Andersson utgör vår nya
resekommitte. En hemlig resa 14 oktober och en julmarknadsresa till Tjolöholm
18 november är planerade under hösten.. Mer information om detta har skickats ut
via mail.

- IT-grupper Lisbeth
Vi har gått ut med information via mail men tyvärr så är det inte så många som
anmält intresse för detta. Vi kommer även att informera och fråga om intresse på
medlemsmötet 22 september.

9.  Övriga rapporter
- KPR
Birgitta Ohlsson har avsagt sig. Annika Jaldenius är intresserad av att ta över.
Inger meddelar kommunen.

10. Övriga frågor
Kursdag för nya medlemmar i Hjo.
Kerstin och Tore är anmälda.



11. Nästa sammanträde 27/10. Därefter 24 november och 12 januari (prel.)

Vid protokollet                        Justeras

Lisbeth Jansson                       Inger Ullmarker.
Sekreterare




